
【APP操作说明书】

1、返回：点击返回即可退回主界面。

2、油门速度：无人机的飞行速度选择（30%、60%、100%）。

3、校准：校准飞行姿态。

4、360°翻滚：速度在100%时，可操控无人机上下左右四个方向进行翻滚。

5、一键返航：点击一键返航无人机将按最近的路线飞回来（暂时不支持）。

6、无头模式： 此功能由摇控器对无人机进行方向操控。

7、重力感应：点击这个功能，然后摇动手机来控制无人机飞行的方向。

8、轨迹：点击轨迹功能并在轨迹界面上画飞行路线，无人机将按路线飞行。

9、照相机：点击照相机功能可进行拍照。

10、紧急停止：遇到撞击物体/人时，点击紧急停止按钮，无人机立即停止所有操作，急速下降（注：此功能请慎用）。

11、摄影机：点击摄影机功能可进行录像。

12、一键起飞：开启飞行模式。

13、设置：点击进入飞控设置界面（详情请见图3）。

14、一键降落：点击一键降落功能无人机将缓慢降落。

15、隐藏/显示按钮：点击可隐藏或打开左右两侧的功能。

【APP  Operation Instruction】

请先连接好设备以及相对应的WIFI，打开APP进入主界面。

菜单按钮

点击对应的按钮可以进行系统设置，或者查看照片、视频和操作说明。

开始：点击开始按钮进入操作界面。

16、VR模式：VR分屏效果。

17、声控：用于语音操控无人机起飞、降落、向前、向后、向左、向右等6个功能，目前只支持中英版本。

18、相册：进入相册可查看照片和视频。

19、声控：点击关闭语音功能。

点击灰色背景可退回飞控界面。

【左手模式】

【右手模式】
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1. Return:Click the return button to return to the main interface.

2. Throttle speed:Uav's flight speed selection (30% 60% 100%).

3. Calibration : Calibrate flight condition.

4. 360° roll:At 100 speed, the UAV can be rolled up and down in four 

directions, left and right.

5. One button back:Click on one button to return, and the drone will fly 

back on the nearest route(Not for the time being).

6. Headless mode:This feature is controlled by the remote control.

7. Gravity sensing：Click on this feature, and then shake the mobile 

phone to control the direction of the UAV flight.

8. Trajectory:Click on the track function and draw a flight path on the 

track interface, and the drone will fly by route.
9. Camera:Click camera icon to take pictures.

10. Emergency stop: Click the Emergency Stop icon when it is hit against some objects or people , then drone will be stopped 

all operations immediately, descend rapidly (Note: Please use cautiously).

11. Video:Click Video icon to record video.

12. One button to take off:Open flight mode.

13. Settings:Click to enter the flight control settings interface.

(See figure 3 for details.)

14. One button to land:Click one button to land the UAV will land slowly.

15. Hide/display button:Click to hide or turn on the left and right sides of the function.

Menu button

16. VR mode:VR split screen effect.

17. Voice control:For voice control UAV takeoff, landing, forward, backward, left, right and other six functions, currently only 

support the Chinese and English versions.

18. Photo album:Enter the album to view photos and videos.

19. Voice control:Click to turn off the voice function.

Click on the gray background to return to the flight 

control  interface.
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Please connect the device and the corresponding WiFi, and open 
the App to enter the main interface.

Click on the corresponding button for system Settings, or view 
photos, videos, and operation instructions.

Start:Click the start button to enter the operation interface.

【Left Accelerator Mode】

【Right Accelerator Mode】
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